
 HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll Medlemsmöte 2024-05-08 
Plats: Klubbstugan 
Tid: 19.00 
Närvarande: 21 medlemmar 
 
§23 Mötets öppnande 
  Ordförande Marie Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§24 Kallelse 
  Kallelsens utlysning godkändes. 
 
§25 Fastställande av röstlängd 
  Beslöts avvakta med genomgång av röstlängden tills behov föreligger. 
 
§26 Val av justeringsmän/rösträknare 
  Valdes Linnéa Haraldsson och Malin Kaad. 
 
§27 Dagordningen 
  Godkändes  
 
§28 Ekonomisk rapport 
  Tillgångarna för dagen är      491.075 kr 
   

Klubbkonto  44.261 kr 
  Placeringskonto 43.208 kr 
  Tävling     3.357  kr 
  Fasträntekonto                      400.000  kr 
  Kassa       249 kr 
 
§29 Styrelsens information 

Marie Andersson Informerade ang. behov av att byta belysning på planerna. Vi har fått 
in offert och ansökt hos Sparbanksstiftelsen om bidrag. Tyvärr fick vi avslag och det 
beslutades att avvakta med belysning till hösten och då söka bidrag på nytt. 
 
Vi har fått in offerter ang. invändig målning av hela stugan, 175.000 kr samt offert ang. 
utvändigt arbete av byte av upprutten träpanel, vindskenor, byte av stolpar samt 
målning av underslag m.m., 172.000 kr. Mötet var enigt om att det var viktigare att 
göra vid det utvändiga och anlita hjälp till det. Beslutades att detta får kosta max. 
175.000 kr. Ytterligare offert skulle begäras in. 
 
Infart till parkeringen har nu ändrats till den ”gamla” infarten. Parkeringsbolag har 
anlitats för att bötfälla alla som inte är medlemmar hos oss. Det är därför viktigt att 
informera alla medlemmar om att ha sitt medlemskort väl synligt i framrutan. 
Bötfällning kommer att startas den 15 maj. 
 
Marie undrade om vi hade någon ungdom som kunde tänka sig att klippa gräset i 
sommar. Kristina Schölins son Robin kan åta sig detta. 
 
 
 



Problemet ang. städning togs upp. Vi behöver fler som kan tänka sig att hjälpa till.  
Beslutades att under juni, juli och augusti endast städa varannan vecka. 
 
Informerades om vikten av att låsa altandörrarna. De kan vara lite knepiga att låsa 
men instruktioner finns på dörrarna. 
 
Efter sommaren ska vi börja med en lista att skriva upp hur mycket fika som tas utan 
betalning. Instruktörer, styrelsen, kommittéer m.fl. Detta för att kassören ska kunna 
bokföra serveringen på rätt sätt.   
 
Hjärtstartare har nu satts upp utanför vid ytterdörren. Utbildning för intresserade 
kommer att ske. 
 

§30 Verksamhetsplanen 
  Inget aktuellt. 
 
§31 Rapport från Tävlingskommittén 
  Inget att rapportera 
   
 §32 Rapport från Rasutvecklingskommittén - RUK 
  Inofficiell utställning 1/9 alla raser. Klart med 2 domare och 2 ringsekreterare. 
   
§33 Rapport från Hundägarutbildningskommittén - HUK 
  Föreläsning den 22/5 ”Från valp till senior”. Idagsläget endast 6-7 anmälda. 
  ”Prova på dag” den 15 maj för samtliga kursare. 
  Vid Träningsfrukosten den 5/5 deltog 13 – 14 st. 
  De flesta kurserna är snart klara. Ny valpkurs börjar den 16/5.  
 
§34 Rapport Interiörkommittén 
  Avvaktar med att göra något tills lokalerna är målade. 
   
§35 Rapport Tjänstehund 

Anlagsprov den 12/5. 16 st anmälda. 1 från Hässleholm. Utbildningen sker tillsammans 
med Tollarps Brukshundklubb. 
   

§36 Rapport stuga och tomt 
  Inget att rapportera. 
 
§37 Rapport kök och servering 
  Inget att rapportera. 
 
§38 Valberedningen 

Valberedningen arbetar året runt. Förslag till förtroendevalda lämnas till 
valberedningen när som helst under året. 15/11 ska valberedningens förslag lämnas 
till styrelsen. Ytterligare förslag kan dock lämnas till valberedningen fram till den 
15/12. 

 
 
 
 
 
 



 
§39 Uthyrning 

Marie informerade om inbokade uthyrningar. Alla uthyrningar finns inlagda i 
kalendern som finns på hemsidan. 

 
§40 Övriga frågor 
  Inga övriga frågor. 
 
§41 Mötets avslutande 
  Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Linnéa Haraldsson   Malin Kaad 


